
Grundejerforeningen Hasselbakken af 1988 

 

 

Materiale til ordinær generalforsamling 

Torsdag den 31. marts 2016 kl.19.00 
 

 

Mødet afholdes i Hasselagerhus, 

Hasselager Stationsvej 17, Hasselager 
 

 

Dagsorden: 
1. Velkomst 

2. Valg af dirigent 

3. Godkendelse af dagsorden 

4. Bestyrelsens beretning 

5. Aflæggelse af regnskab for 2015 

6. Vedtagelse af budget og kontingent for 2016 

7. Indkomne forslag: (se bilag) 

a. Nyt dræn på fællesareal 

b. Bevilling til legepladsudvalg 

c. Nabohjælp 

8. Valg: 

a. Formand for 2 år. 

På valg er Jørgen Kragh Østby (58) 

b. Bestyrelsesmedlemmer: 2 medlem for 2 år. 

På valg er Karin Nicolaisen (15) og Allan Hansen (30) 

c. 2 suppleanter for 1 år: 

På valg er Carsten Grønbæk (95)  og Helle Jørgenius (22) 

d. Revisor for 1 år: 

På valg er Niels Frandsen (7) 

e. Revisorsuppleant for 1 år: 

På valg er Lone Skov Jørgensen (43) 

9. Eventuelt 

 

 

 

Af hensyn til bestilling af drikkevarer var tilmeldingsfristen den 20. marts 2016. 

Deltager man i generalforsamlingen uden at være tilmeldt, kan vi ikke garantere at 

man kan få drikkevarer. 

 

  



Dagsordens punkt 6: Budget og kontingent for 2016 
 

Bestyrelsen foreslår en kontingentstigning til vejfonden. 

 

I dag betaler vi 2.700 kr. om året i almindeligt kontingent og 600 kr. om året til vejfonden. 

 

Bestyrelsen foreslår at kontingentet ændres til: 

 Almindeligt kontingent: 2.700 kr. pr. år (uændret) 

 Kontingent til vejfonden: 700 kr. pr. år (stigning på 100 kr.) 

 

 

Den ekstra opsparing til vejfonden skal ske for at sikre, at vi hele tiden har penge til både at 

vedligeholde veje/stier og vi kan spare penge op til nyt slidlag. 

 

 

Forslaget er indarbejdet i det omdelte budgetforslag for 2016. 

 

  



Dagsordens punkt 7: Indkomne forslag 

 

Forslag a. Nyt dræn på fællesareal 

 

Forslaget er stillet af bestyrelsen. 

 

Beskrivelse af forslaget: 

Der etableres nye dræn på fællesarealet. 

Der er indhentet tilbud fra flere firmaer, hvor der nedgraves 400 meter drænrør, med tilhørende 

brønde. Hele systemet munder ud i søen i skoven. 

Drønrørene graves ned i ca. 70 cm dybde, med fiberdug og filtergrus. Øverst muldjord. 

Der graves under stierne, så de ny-asfalterede stier ikke ødelægges. 

 

Begrundelse for forslaget: 

Områdets oprindelige dræn fungerer ikke (forventes at være i stykker) - men behovet for dræn af 

området er stigende. 

Bestyrelsen foreslår derfor at vi fortsætter arbejdet med at få vores område renoveret/istandsat. 

 

Manglende dræn giver i dag flere problemer når det har regnet: 

 

� Der kommer vand ind i haverne hos flere af de ejendomme, der vender ud mod 

fællesarealet. 

� Brugen af legepladsen og boldbanen hindres, da området er meget ”blødt” og man 

”synker i” 

� Vandet render ikke godt nok fra stierne, og er med til ekstra slid af disse 

� Græsslåning vanskeliggøres da maskinen ”synker i”. 

 

I stedet for at køre overskydende jord væk, foreslår bestyrelsen at vi placerer jorden på 

fællesarealet ned mod skoven. Så køber vi et par store betonrør, og laver et par kravlerør og en 

jordvold, så vi dermed får et legeareal. Det giver et ekstra legeareal, og sparer penge til 

bortkørsel af jord. 

 

Økonomi: 

Projektet vil koste 160.000 kr. 

 

Det finansieres således: 

Fra driftsbudget 2016 41.750 kr. 
Fra investeringsfonden 118.250 kr. 
Udgift i alt 160.000 kr. 

 

Projektet finansieres af penge fra budget 2016 og opsparede midler – og betyder således ikke 

en kontingentstigning. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Forslag b. Bevilling til legepladser 

Forslaget er stillet af bestyrelsen. 

 

På generalforsamlingen i 2015 blev der bevilget 80.000 kr. til legepladser, og det blev besluttet 

at nedsætte et legepladsudvalg. 

Legepladsudvalget har arbejdet med at finde forskellige løsninger, og det er tydeligt at god 

kvalitet koster penge. Og vores legepladser er meget nedslidte. 

 

Derfor foreslåes at der bevilges yderligere 12.000 kr. til legepladsudvalget. Pengene tages fra 

Investeringsfonden. 

 

 

 

 

 

 

Forslag c. Nabohjælp. 

Forslaget er stillet af John Hansen i nr. 12. 

 

Det foreslåes at vi får Nabohjælp i grundejerforeningen. 

 

 

 

 

 

 


